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Protokół Nr 12/2007 

 

sporządzony z   posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska   Rady Gminy Wierzchlas z dnia 17 grudnia  2007r.                      

w pok. nr 15 tut. Urzędu . Początek posiedzenia o godz. 9
00

,  

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Cieślak                    -  Z-ca Przewodniczącego Komisji 

2. Marek Leszczyk               –  Członek 

3. Ryszard Świątek              – Członek 

4. Leszek Gierczyk              – Sekretarz Gminy 

5. Teresa Nowak                  – Skarbnik Gminy 

6. Bożena Bąk                      – Inspektor ds. gospodarki gruntami 

7. Ludmiła Wypycha            -  Pracownik UG 

8. Danuta Urbanik                - Pracownik UG 

9. Lidia Przywojska              - Kierownik GOPS     

 

Nieobecny Radny Jacek Młynarczyk – Przewodniczący Komisji  

Usprawiedliwienie pod lista obecności.  

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Jerzy Cieślak – Z – ca Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów na  XII sesję Rady Gminy – uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas. 

b)  ustalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania za pracę oraz 

zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych . 

c) zamian gruntów z dopłatą pomiędzy Gminą Wierzchlas a  Panem Pawłem 

Mielczarkiem . 

d) nabycie działki nr 525/2  położonej w  miejscowości Toporów. 

e) przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2008 rok 

f)  uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2008r,. 

g) uchwalenie Planu Pracy  Rady Gminy i jej organów  na 2008 rok - Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.  

2. Wolne wnioski i zapytania.    
 

 

Przewodniczący powitał wszystkich i przedstawił porządek posiedzenia . 
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Punkt 1 „a” 

 

Zmian  w budżecie gminy Wierzchlas. 

 

Wprowadzenia  do tematu dokonała Skarbnik Gminy i powiedział, że zachodzą 

drobne zmiany w budżecie Gminy a mianowicie zmiany zachodzą w  

Dział 010 Łowiectwo i Rolnictwo  zmniejsza się kwotę 8.000 zł  - zmniejszenie 

spowodowane jest zaplanowaniem środków na dowóz do utylizacji padłych 

zwierząt z terenu Gminy Wierzchlas. Kwota ta nie została zrealizowana dlatego, 

że firmy prowadzące taką działalność maja dotacje z Agencji i do wyczerpania 

limitu nie obciążali Gminy dlatego nie było potrzeby wydatkowania środków            

w związku z tym one pozostały. . 

Pieniądze te przeznacza się i zwiększa się Dział 400 wytwarzanie                                  

i zaopatrywanie w energie elektryczną gaz i wodę  na zapłacenie energii 

elektrycznej – rozdział 002 – dostarczanie wody .  

Pozostały środki na inwestycji  Wodociąg- Kochlew  zakupione są rury .  

Następuje przesunięcie między paragrafami w Dziale 600  Transport  i łączność- 

środki przesuwane są na utrzymanie  dróg z paragrafu 4210 zmniejszamy 

„zakup materiałów i wyposażenia”,  a zwiększamy „zakup usług pozostałych”.  

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa  - przesunięcia między paragrafami na 

kwotę 17.300 zł w tym – 10.000 zł zakup usług, 7.300 wynagrodzenia 

bezosobowe zwiększa się zakup materiałów i wyposażenia o ta kwotę- zakup 

materiałów na mienie komunalne.  

Dział  Administracja Publiczna przesunięcia między paragrafami – 

zmniejszamy paragraf 4300  o kwotę 15.000, z a zwiększamy paragraf „zakup 

materiałów i wyposażenia”. 

Dział 801 Oświata i wychowanie  zwiększenia i zmniejszenia na kwotę  

22.000 zł . w szkołach zwiększa się o kwotę 10.000 zł „zakup materiałów  

i wyposażenia” , natomiast w przedszkolach przesunięcie jest  miedzy  

paragrafami na „energię elektryczną”, a w Gimnazjach zwiększa  się    

10.000 na „zakup materiałów i wyposażenia”, a zmniejsza się „zakup  

usług pozostałych” o kwotę 10.000 zł 

zmniejsza się „dowożenie uczniów” do szkół 10.000 zł a  środki przenosi        

się na Szkoły. Wszystkie przesunięcia dokonane są w tym Dziale.   

Ogółem budżet zwiększa się i zmniejsza o kwotę 71.300 zł.  

 Komisja nie miał uwag i wnosi o podjęcie uchwały na sesji. 

          

 Druga uchwała dotyczy zwiększenia Planu dochodów i planu wydatków                       

i szczegółowo omawiana zostanie na sesji. Dotyczy to zakupu żywności                   

w Przedszkolach.  

Komisja nie miała uwag i wnosi o przygotowanie projektu uchwały na sesji.  
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Punkt 1 „b” 

 

Ustalenia  regulaminu określającego zasady wynagradzania za pracę oraz 

zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych 

jednostkach organizacyjnych. 

 

Komisja Rolnictwa podtrzymuje swoje stanowisko wypracowane na 

poprzednim posiedzeniu Komisji to znaczy nie  wprowadzać zmian do 

Regulaminu . jednakże ostateczną decyzję podejmie na sesji.  

 

Punkt 1 „c” 

 

Zamian gruntów z dopłatą pomiędzy Gminą Wierzchlas a  Panem Pawłem 

Mielczarkiem . 

Za-ca Przewodniczącego odczytał oferty w sprawie nabycia działek                           

w Kraszkowicach od Pana Mirosława Makielaka oraz Pana Tadeusza Czarnucha  

Oferta dotyczyła działek które podlegały zamianie z Panem Mielczarkiem                   

i Komisja podjęła już swoje stanowisko na poprzednich posiedzeniach Komisji. 

W temacie głos zabrała Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk i powiedziała, że 

wszystko przeprowadzane było zgodnie z przepisami. Gmina może dokonać 

zamiany gruntów plus dopłatę  

Po sesji jak zapadnie ostateczna decyzja wywieszona zostanie informacja                    

o sprzedaży działek w formie zamiany plus dopłata. 

Komisja po ponownym przeanalizowaniu Komisja odrzuciła przedstawione 

oferty i podtrzymała swoje wcześniejsze stanowisko dlatego, że ż prowadzone 

były wcześniejsze ustalenia odnośnie sprzedaży tych działek   

 

 

Punkt 1 „d” 

 

Nabycie  działki nr 525/2  położonej w  miejscowości Toporów. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Radny Jerzy Cieślak i powiedział, że 

złożona została oferta przez Pana Maślankę odnośnie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki nr 525/2 położonej w Toporowie po cenie 1.500 zł za ar. 

Nabycie  tej działki potrzebne jest do wykonania chodnika i parkingu przed 

kościołem  w Toporowie. 

 

 Komisja wyraziła zgodę na nabycie w/w działki. 

 

 

 

Punkt  „e” 
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Przyjęcia  programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2008 

rok 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy i powiedział, że zachodzi 

konieczność podjęcia takiego programu aby Gmina mogła udzielać dotacji 

organizacją pozarządowym m.in. klubom sportowym, strażą i w związku z tym 

potrzebne jest uchwalenie takiego programu . 

 

Komisja nie miała uwag i wnosi o podjęcie uchwały na najbliższej sesji.  

 

 

Punkt„f” 

 

Uchwalenie  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2008r, 

 

Marta Kowalczyk  powiedział, że co roku gmina uchwala Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pieniądze, które są 

pozyskiwane z wydawanych koncesji na alkohol, nie mogą być na inne cele 

wykorzystywane tylko na zwalczanie „alkoholizmu”. W ramach tego programu 

są organizowane różne prelekcje w szkołach, konkursy o tematyce uzależnień 

oraz zawody sportowe. Nadmieniła, ze w tym roku zachodzi konieczność ujęcia 

w treści programu zagadnień dotyczących przeciwdziałania narkomanii.  

Komisja wyraziła pozytywne stanowisko do przedstawionego programu 

 

Punkt  „g” 

 

Uchwalenie  Planu Pracy  Rady Gminy i jej organów  na 2008 rok - Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.  

 

Komisja opracował plan pracy na 2008 rok stanowi on załącznik do 

protokołu oraz nie miała uwag do planu pracy Rady Gminy i  wnosi o podjęcie 

uchwały na sesji. 

 

 

 

Punkt 2. 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

1) Do Komisji wpłynęło oświadczenie Państwa Mirosławy i Zdzisława Brożyna  

zamieszkałych Kochlew w sprawie wyrażenia zgody na wydzielenie części 



 

5 

 

działki nr 129/1 stanowiącej ich własność  na poszerzenie drogi gminnej 

położonej w miejscowości Kochlew po cenie 900 zł za ar. 

Radny Marek Leszczyk powiedział, ze nabycie tej części działki pozwoli na 

poszerzenie zakrętu i lepszą widoczność. 

Komisja  wyraziła zgodę na nabycie części w/w działki . 

 

2) Sekretarz przedstawił Komisji pismo Pani Krystyny Miśkiewicz  Kierownika 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Mierzycach w sprawie 

przedłużenia umowy użyczenia pomieszczeń rehabilitacyjnych w Ośrodku 

Zdrowia w Mierzycach. 

Komisja po szczegółowym zapoznaniu się z pismem postanowiła przedłużyć 

umowę użyczenia po rehabilitację  ostatni rok  spowodowane jest to dużymi 

wydatkami finansowymi gminy. Od następnego roku wynajem pomieszczeń pod 

rehabilitacje będzie płatny.  

 

3) Sekretarz poinformował, że została wykonana wycena działek w Krzeczowie 

i Wierzchlesie . Radni postanowili aby ceny działek podanych na przetarg były 

wyższe a jeżeli w operatach szacunkowych  i tak:  działki nr 1204 położona w 

Wierzchlesie  wyceniona została po 5 zł za m
2
  komisja proponuje 10 zł za m

2
. 

Dwie działki w Krzeczowie o nr 295,296  wyceniono po 2,60 za m2 Komisje 

proponują 5 zł za m2, natomiast działko o nr 293 wyceniono po 3,50 zł za m2, 

propozycja Komisji 8 zł za m2. 

 

4) Sekretarz przedstawił radnym koncepcje przydomowych oczyszczalni 

ścieków – powiedział, że rozprowadzana zostanie wśród mieszkańców ankieta 

dotycząca zobowiązania się do przystąpienia do zadania budowy przydomowej 

oczyszczalni ścieków.  

 

5) Sekretarz zwrócił się do Komisji o wytypowanie jednej osoby do składu 

Zarządu Komisarycznego – Wspólnoty  Gruntowej wsi Ogroble.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 
   

Protokołowała: 

                                                                                          Z-ca  Przewodniczącego  

Marta Kowalczyk                                                                 Komisji RLiOŚ 

 

                                                                                             Jerzy Cieślak 

 


